
Zápis z otevřeného zasedání Výboru Spolku studentů historie FF UK (17. 3. 2022)

Přítomní: Vjačeslav Glazov, Eliška Farová, Marek Panocha, Lucie Dvořáková, Klára Brtková, Karolína
Padělková, Kateřina Projsová, Cyril Mrázek; později se dostavili Michal Cáp, Miroslav Vašík, Daniel
Šťastný, Jan Dvořák

Čas zahájení schůze: 19:36

Program
1) Úvod
2) Spolkové narozeniny
3) Nadcházející akce
4) Strada
5) Spolkový merch
6) Rozdání klíčů od skříně
7) Finance
8) Různé
9) Závěr

1) Úvod
● Program schválen všemi zúčastněnými.
● Vynechán byl bod 6, neboť byl splněn před zahájením zasedání.

2) Spolkové narozeniny
● Tradičně se slaví 13. května.
● Základem je neposílat Michala Cápa do sítí prodejen Makro.
● Místem konání by měla být dle zúčastněných budova fakulty. Je tedy třeba kontaktovat její

správu a zjistit, zda nám dovolí akci uspořádat.
● Michal Cáp navrhuje udělat tematickou přednášku na úvod akce.

3) Nadcházející akce
● Setkání zájemců o magisterské studium s představiteli ÚČD (22. 3.)

o Pan předseda provedl na úvod adoraci doc. PhDr. et JUDr. Jakuba Rákosníka, Ph.D. a
setkání s představiteli ÚHSD, na které přišli všichni kromě zájemců na magisterské
studium.

o Setkání je domluveno, vč. detailů.
● Exkurze do Národního muzea (23. 3.)

o Akce bude zaplacena z prostředků poskytnutých v rámci výzvy Studenti proti
pandemii.

o Z organizačních důvodů je počet účastníků exkurze omezen na 25. Přihlašování
probíhá pomocí již vytvořeného Google formuláře.

● Pokračování Kritického klubu (28. 3.)
o Pokračování se bude odehrávat v již jen neformálním duchu v prostorech vybraného

restauračního zařízení.
o Organizuje hlavně Matěj Moravanský.
o Eliška Farová označuje Kritický klub za úspěšný a ráda by pořádala pokračování

v dubnu či květnu, tentokrát na téma ekologie a environmentálních dějin.
● Filmový klub (29. 3.)

o Organizuje Vjačeslav Glazov, který vybere promítaný titul.
o Možností je pozvat ukrajinské uprchlíky z Hotelu Legie, pakliže by měli zájem.

● Představení knihy Trh bez přívlastků (26. 4.)
o S Lubošem Studeným je pořádání dohodnuto.



o Třeba zarezervovat místnost.
● Konference o arménské genocidě (27. 4.)

o Zatím je dohodnuté pouze datum, je tedy třeba kontaktovat dr. Vojtěchovského a
domluvit s ním detaily a požadavky. Dále je třeba zarezervovat místnost.

● Další akce budou naplánovány interně v rámci Výboru.
4) Strada

● Proběhlo Spolkové kolegium Studentské rady, kde Spolek předložil návrh svého člena Cyrila
Mrázka aspol. týkající se dostupnosti hygienických pomůcek na toaletách v budovách
Filozofické fakulty.

● Strada s myšlenkou souhlasí a podporuje ji, nicméně se našlo mnoho rezerv v navrhovaném
provedení. Podnět byl předán Stradě, která se jím bude dále zabývat.

5) Spolkový merch
● Merch má na starosti Lucie Dvořáková.
● Odsouhlaseny byly spolkové plátěné tašky, propisky, sešity, placky a propagační letáčky spolu

s propagačním plakátem.
● Jako doplňkový merch bude vyrobeno spolkové pexeso, které bude sloužit k edukaci členů

ohledně válečné techniky. V plánu je i spolkový kalendář, který bude vyrábět Vojtěch Šimák.
● Kde to bude možné, budeme volit vždy ekologickou variantu.
● Lucie Dvořáková má již vypracované návrhy, které se prodiskutují v rámci Výboru. Užší výběr

pak Výbor předloží členstvu za účelem finálního výběru návrhů a prozkoumání zájmu.
6) Rozdání klíčů od skříně

● Zrušeno, vyřešeno před zasedáním.
7) Finance

● Spolek poskytl finanční dar Českému Červenému kříži na humanitární pomoc osob
postižených válkou na Ukrajině. Plánujeme další dar. Pokladní Marek Panocha navrhuje
kontaktovat archeology, kteří pro uprchlíky uvolnili svou budovu v Mělníku a případně přispět
jim.

8) Různé
● Smlouva s fakultou

o Tajemnici byly poslány již 4 e-maily, na které nereaguje. Patrně bude tedy potřeba
využít jejích úředních hodin a záležitost vyřešit osobně.

● Fond rektorátu
o Je třeba kontaktovat správce fondu a sdělit mu změny, které jsme učinili ve způsobu

čerpání grantu v rámci výzvy Studenti proti pandemii.
● Rádio 201

o Panuje naděje na jeho oživení. Karolína Padělková a Lucie Dvořáková navrhují na
Rádio 201 přesunout část představování studentských prací, které řada studentů
nechce dělat formou přednášky.

o Tato záležitost je odložena na neurčito, nicméně je třeba kontaktovat osoby, které
projekt dosud obhospodařovaly a zjistit jejich náhled na oživení záležitosti.

● Přijde čas psaní závěrečné shrnutí akcí podporovaných fondem, nicméně to odkládáme na
léto.

● 90. narozeniny profesora Miroslava Hrocha
o Fakulta k této příležitosti patrně neplánuje žádnou akci ani vydání sborníku.
o Marek Panocha se ptal doc. Tinkové, zda by neměla zájem účastnit se případné

spolkové akce u příležitosti Hrochových narozenin, na což paní docentka reagovala
kladně.

o Dále je možné přizvat členstvo, v jehož řadách je množství osob zabývajících se
nacionální a revoluční problematikou.



o Možné je pozvat členy Hrochova bývalého semináře.
● Prohloubení English-friendliness Spolku

o Pracuje se na tom. Hlavním organizátorem je předseda Vjačeslav Glazov.
● Setkání s děkankou dr. Lehečkovou

o Naplánuje se interně v rámci Výboru.
9) Závěr

● Pan předseda děkuje všem zúčastněným.

Čas ukončení schůze: 20:48


